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Ik zou nog aantekeningen naar je sturen van het overleg van gisteren. Het gaat om de aantallen cliénten in de

gehandicaptenzorg die onder groep 1 (155.000 met BP) en groep 2 (77.000 met Moderna) vallen en een groep waarover twijfel
kan bestaan. Dit is

2
basis van mijn interpretatie van een schatting die

ERED
maakt. Dus als je zekerheid wilt is het het

handigst om met ontact op te nemen. Maar wellicht geeft dit wel een beeld van de situatie. Als je er nog vragen over

hebt dan hoor ik het graag.

Groet,

Er wonen ongeveer 85.000 cliénten in de gehandicaptenzorg geclusterd met WLZ zorg (de som telt niet helemaal op

maar dit zijn de getallen die gisteren genoemd werden)

De volgende groep krijgt sowieso geen BioNtech/Pfizer:
¢ 5000 hebben een pgb en vallen onder de huisarts

«4000 hebben een volledig pakket thuis en vallen onder de huisarts

« 21.000 hebben verblijf zonder behandeling en vallen onder een huisarts

Dus: voor 30.000 mensen gaat geen enkele organisatie zijn die BioNtech /Pfizer bestelt

De volgende groep krijgt sowieso wel BioNtech/Pfizer:
+ 30.000 cliénten vallen sowieso onder een AVG en krijgen dus sowieso BioNtech / Pfizer.

Dan de overgebleven groep: ruim 20.000 mensen wonen buiten de terreinen en vallen onder de reguliere huisarts.

Deze zouden dus geen BioNtech/Pfizer moeten kunnen krijgen. Maar bij deze groep kan twijfel ontstaan, omdat ze

bijvoorbeeld ook onder behandeling vallen van een AVG (maar hoofdbehandelaar is reguliere huisarts). Dus het zou kunnen dat

instellingen voor deze groep ook BioNtech/Pfizer bestellen en de verwachting is dat een deel dat ook doet. Misschien uit

onduidelijkheid, maar waarschijnlijk omdat bestuurders van instellingen het zekere voor het onzekere nemen en bewust de

keuze maken om voor deze groep ook te bestellen ook al weten ze dat het niet de bedoeling is. Het gevaar is dus dat instellingen
voor deze 20.000 ook BioNtech/Pfizer bestellen, terwijl we daar in de aantallen niet op rekenden. Dan kan er een tekort

ontstaan.

Een zelfde som kan gemaakt worden voor de verpleeghuizen / ouderen met wiz zorg. Ook daar is een groep waar het ambigu is

bij welke groep ze horen, die wij niet hebben meegerekend in de aantallen voor BioNtech/Pfizer, maar waarvan het mogelijk is

dat instellingen die wel hebben meegerekend. Ook dat kan tot een tekort leiden. Maar die aantallen hebben wij nu niet paraat.


